
      

 

UCHWAŁA  Nr   505/XL/14 

 

Rady Miasta Milanówka  

 

 z dnia 11 września 2014 r. 
 

 

 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Milanówka 

 

 

 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2013 r. poz.594, 645 i poz.1318 i z 2014 r. poz.379 i 1072) w związku z art. 229 pkt 3 Kodeksu 

postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267 oraz z 2014 r. poz. 183), po rozpatrzeniu skargi 

na Burmistrza Miasta Milanówka z dnia  06.06.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta 16.06.2014 r.) 

zarejestrowana pod numerem 4226/2014 - Rada Miasta Milanówka uchwala, co następuje: 

 

 

 

§ 1 

Skargę z dnia 06.06.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 16.06.2014 zarejestrowana pod numerem 

4226/2014) - uznaje się za bezzasadną. 

 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta Milanówka, zobowiązując do 

przygotowania odpowiedzi i do przesłania skarżącemu odpisu niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

         Przewodnicząca 

             Rady Miasta Milanówka 

 

                 mgr Maria Sobczak 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

U Z A S A D N I E N I E 

 

W dniu 16 czerwca 2014 r. do Urzędu Miasta Milanówka wpłynęła skarga na działalność Burmistrza 

Miasta Milanówka Jerzego Wysockiego, działającego na szkodę mienia komunalnego wielkiej wartości, 

budżetu Miasta i obywateli – mieszkańców Milanówka. 

 

Odnosząc się do zarzutów postawionych w wymienionej skardze tj.: 

1. ,,Działający z upoważnienia Burmistrza Miasta funkcjonariusze publiczni Jolanta Sierpińska i Andrzej 

Kaleta w swojej publicznej wypowiedzi i Piśmie TOM.1431.44.2014 wykazali się wyjątkowo dużą 

niekompetencją, nieznajomością prawa, w tym KSH itd. stwierdzając m.in.  cyt. – Burmistrz Miasta 

Milanówka nie jest organem kompetencyjnym do zajęcia w sprawie wyników finansowych MPWiK Sp. 

z o.o. Burmistrz Jerzy Wysocki działający jako ZW MPWiK Sp. z o. o. zatwierdza sprawozdania 

z działalności Zarządu MPWiK Sp. z o. o. zatwierdza sprawozdania z działalności Zarządu MPWiK Sp. 

z o. o., uchwala, bądź nie absolutorium dla RN i Zarządu MPWiK Sp. z o. o., ocenia całokształt 

działalności MPWiK Sp. z o. o. za dany okres sprawozdawczy. 

Burmistrz Jerzy Wysocki jako właściciel 100% udziałów w MPWiK Sp. z o. o. ponosi pełną 

odpowiedzialność za działalność MPWiK Sp. z o. o. rzetelnie rozliczając go z wyników i stawiając 

właściwe zadania(…). 

2. ,,W załączeniu przesyłam pismo Pani Dyrektor Finansowej ZWIK Sp. z o. o. Magdaleny Mamcarz wraz 

ze sprawozdaniem finansowym ZWiK Sp. z o. o. za 2013 r. – każdy zainteresowany może z  tymi 

materiałami i dokumentami zapoznać się do dnia dzisiejszego. MPWiK Sp. z o. o. ukrywa swoje 

sprawozdanie finansowe za 2013 r. Pomimo, że jest  ono od 30 marca 2013 r. sporządzone i powinno 

być publicznie dostępne’’. 

3. (…)Ani Burmistrz, ani Zarząd MPWiK Sp. z o. o. do dnia dzisiejszego nie przedstawili publicznie 

realnych możliwości postępowania naprawczego. 

4. Od momentu powołania przez Burmistrza Jerzego Wysockiego MPWiK Sp. z o. o. od 30.03.2012 r. 

powszechnie wiadomo, że nasze miasto zostało finansowo zatopione przez wody opadowe i roztopowe 

pochodzące z placów i dróg gradowych odprowadzanych przez sieć kanalizacyjną zbiorczą do ZWiK 

Sp. z o. o., Rada Miasta, Komisja Rewizyjna, Budżetu i Inwestycji, Praworządności. 

5. Ostatnie wypowiedzi publiczne radnego Witolda Rytwińskiego, burmistrza Jerzego Wysockiego o 5 – 

letnim planie odwodnienia miasta jest mało realna, ów plan jest bez podpisu Skarbnika Miasta – 

Głównej Księgowej Budżetu Bożeny Sehn dotychczas nie odnalazłem źródeł jego finansowania, ani 

w WPF, ani w opinii RIO, gdziekolwiek ostatni protokół pokontrolny WFOŚiGW w Warszawie 

jednoznacznie potwierdził tę pogarszająca się od ponad 16 lat sytuację. 

6. Burmistrz Jerzy Wysocki jako zarządca mienia komunalnego w tym planów utwardzanych dróg, 

jednostek organizacyjnych nie płaci MPWiK Sp. z o. o. za odprowadzanie wód opadowych 

i roztopowych za pośrednictwem sanitarnej kanalizacji zbiorczej do ZWiK Sp. z o. o. 

7. Burmistrz jako ZW MPWIK Sp. z o. o. doskonale wie kto jest dostawcą wód opadowych i roztopowych 

z mienia komunalnego poprzez kanalizację zbiorczą do ZWiK Sp. z o. o.  i nie obciąża go – Burmistrza 

Miasta Milanówka odpowiednimi fakturami i egzekwuje ich terminowych płatności co jest ewidentnym 

działaniem na szkodę MPWiK Sp. z o. o. 

8. Miasto Milanówek dnia 17 lipca 1996 r. podpisało z Miastem Podkowa leśna umowę  o odprowadzaniu 

ścieków z Podkowy poprzez Milanówek do oczyszczalni ścieków w Grodzisku Mazowieckim. Pomimo 

zmiany ustroju samorządu terytorialnego od 16 lat Burmistrz Jerzy Wysocki nie zmienił warunków tej 

umowy i jej zgodności z naszym ustrojem JST oraz aktualnymi cenami usług i kosztami 

eksploatacyjnymi oraz napraw  i remontów. Jednocześnie Zarząd MPWiK Sp. z o. o., który nie jest 

następcą prawnym Burmistrza Miasta Milanówek, nie podpisał umowy z Miastem Podkową Leśną (…). 

9. (…) Dlaczego MPWiK Sp. z o. o. dotychczas nie podpisał od 30 marca 2012 r. nowych realnych 

umów? Wszyscy o tym wiedzą i co, i nic, tylko ZWiK Sp. z o. o. na tym traci,  a uzyskiwane dochody 

z tego tytułu nie pokrywają nawet kosztów eksploatacyjnych, nadzoru, remontów i napraw. 

10. Nikt-ani Unia Europejska, ani Ministerstwo Środowiska, ani WFOŚiGW nie uzależniał podpisania 

umowy z 9 lutego 2011 r. o dofinansowanie ze środków unijnych na realizację sieci wod.-kan. 

w naszym mieście. MPWiK Sp. z o. o. nie był i niej jest stroną postępowania, rozliczenia itp. 

z WFOŚiGW w Warszawie w ramach realizacji umowy z dnia 9 lutego 2011 r. 



11. W Milanówku był i jest Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, który mógł rozszerzyć swoje 

zadania i kompetencje sprawowania obecnie MPWiK Sp. z o. o. – burmistrz Jerzy Wysocki Chciał 

i postanowił inaczej, dlaczego nie jest rzeczowo, merytorycznie, funkcjonalno-prawnie rozliczany z tej 

tak brzemiennej decyzji dla nas mieszkańców. 

12. Jeżeli obecny Burmistrz Jerzy Wysocki mówi o jakich nowatorskich zasadach rozliczania za zrzut 

ścieków z terenu naszego miasta do oczyszczalni ZWiK Sp. z o. o. to dlaczego nic w tym zakresie ani 

on ani Zarząd MPWiK Sp. z o. o. nic dotychczas nie zrobili realnego (…). 

 

Burmistrz podjął działania mające na celu stworzenie nowych zasad systemu odbioru i odprowadzania 

ścieków z terenu Miasta Milanówka, a co za tym idzie uregulowania kwestii zobowiązań zaciągniętych 

przez MPWiK sp. z o. o. W czerwcu tego roku została zawarta umowa w zakresie odbioru                        

i oczyszczania ścieków pomiędzy Gminą Milanówek, a ZWiK Sp. z o. o. regulująca przedmiotową kwestię 

na warunkach bardziej korzystnych od warunków określonych w poprzednio obowiązującej umowie 

zawartej pomiędzy MPWiK Sp. z o.o., a ZWiK Sp. z o. o. Tego samego dnia zawarto również porozumienie 

w sprawie zasad spłaty zadłużenia MPWiK Sp. z o.o. pomiędzy MPWiK Sp. z o. o., a ZWiK Sp. z o. o. 

Powyższe działania oraz zawarcie umowy tranzytu, o której mowa w odpowiedzi na powyższe 

pytania pozwoliły w znacznym stopniu obniżyć poziom przedmiotowego zadłużenia. Zawarcie 

przedmiotowych umów i porozumień miały wpływ na treść sprawozdania finansowego MPWiK dlatego nie 

zostało ono do tej pory udostępnione. 

W czerwcu 2014 r. pomiędzy Gminą Milanówek, MPWiK Sp. z o. o. oraz ZWiK Sp. z o. o. została 

zawarta umowa o świadczenie usług tranzytu ścieków komunalnych, w której uregulowano kwestię 

odprowadzania ścieków z Podkowy Leśnej oraz Brwinowa do oczyszczalni ścieków w Grodzisku 

Mazowieckim. 

Ponadto, w sprawie planu odwodnienia Skarżącemu była już udzielana odpowiedź do skargi 

o numerze  3770 z dnia 23 maja 2014 r. w której poinformowano, że  projekt Planu odwodnienia Miasta na 

który Skarżący się powołuje nie stanowi dokumentu, który generuje zobowiązania finansowe i nie jest 

jednocześnie podstawą wydatkowania środków publicznych, dlatego nie wymaga podpisu Skarbnika Miasta. 

Wskazując na powyższe skargę uznaje się za bezzasadną.  
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pouczenie: 

Zgodnie z art. 239 § 1k.p.a. w przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność 

wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej 

rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - bez zawiadamiania 

skarżącego. 


